



Fourth Grade April Newsletter

Happy April! The fourth grade team hopes that you and your families can enjoy quality time together in our first full month of spring.

English Language Arts Fourth grade students will be finishing their book recommendations this month. In addition, they will read several short texts and choose one to write a literary essay on. In it, they will express their thoughts, feelings, and opinions about the text.

Please continue to encourage your child to read daily.

Social Studies: The fourth graders will begin their next unit on Colonialism in the Americas. In this unit, students will examine daily life in the colonies and scrutinize the informational texts provided. This style of close reading will allow students to form conclusions about the reasons for rebellion in the colonies.

Math: In math, we are starting our unit on 3D geometry and measurement. In addition we are also reviewing all math topics we learned this year to prepare for the math exam.

Monday	Tuesday	Wednesday	Thursday	Friday
1	2 NYS ELA Exam Day 1	3 NYS ELA Exam Day 2	4	5
8	9	10	11	12
15	16	17 Track Meet	18 4 th Grade Fundraiser	19 Spring Recess
22 Spring Recess	23 Spring Recess	24 Spring Recess	25 Spring Recess	26 Spring Recess
29	30			

Important Reminders for April

4th Grade Fundraiser: April 18th. This will be our last fundraiser to support our trip to Philadelphia next month.

Spring Recess: April 19th - April 26th. Return to school on April 29th

Upcoming Testing Dates: We will be sending out date reminders and tips

ELA - April 2nd & 3rd

Math - May 1st & 2nd



四年級的四月通訊

四月快樂！ 四年級老師們希望您和家人在春季的第一個完整的月份裏都能共度美好的時光。

英文語言藝術： 四年級的學生們將在這個月分裡完成他們的書籍推薦。另外，他們會閱讀幾本短文而然後選一本來寫一篇文學作文。在這個作文裡，他們會表達想法，感受，和意見關於選好的短文。

請繼續鼓勵您的孩子每天閱讀。

社會研究： 四年級的學生們會開始上美洲的殖民主義單元。在此單元裡，學生們會檢討在殖民地的日常生活，並仔細地審視所提供的信息文本。這種近距離閱讀方式會讓學生們能夠做出關於在殖民地裡所反叛的原因的結論。

數學： 數學裡，我們已開始上 3D 幾何和測量的單元。另外，為了準備數學測試，我們還復習全部今年所學到的數學題目。

星期一	星期二	星期三	星期四	星期五
1	2 紐約州英文語言藝術測試 第一天	3 紐約州英文語言藝術測試 第二天	4	5
8	9	10	11	12
15	16	17 田徑運動會	18 四年級籌款活動	19 春假
22 春假	23 春假	24 春假	25 春假	26 春假
29	30			

四月裏的重要提醒

四年級籌款活動： 四月 18 日。為了資助下個月的旅行去費城這就是我們最後的籌款活動。

春假： 從四月 19 日到四月 26 日。在四月 29 日回來上學。

即將到來的測試日期： 我們會發出去日期提醒和提示。

紐約州英文語言藝術測試 - 四月 2 日和 3 日

紐約州數學測試 - 五月 1 日和 2 日